
טִ יּ וּל לְאִירְלַנְד

ִ שׁירָה. טַסְנ וּ מִתֵל אָבִיב  ִ טּיסָה לאירלנד היא לא טִיסָה יְ הַ

ִ בּנְמַל  ְ בּלִין. נָחַתְנ וּ  ָ פּרִיז טַסְנ וּ לְדַ ָ פּרִיז. מִ ְ בּ ָ פּרִיז. נָחַתְנ וּ  לְ

ְ תּע וּפָה  ְ נּמַל הַ ֶ שׁל אירלנד. מִ ִ בּירָה  ְ בּלִין, עִיר הַ ֶ שׁל ַ דּ ְ תּע וּפָה  הַ

ָ מּל וֹן לָנ וּחַ קְצָת.   ַ כּז העיר.  הָלַכְנ וּ לַ ְ בּא וֹט וֹ בּ וּס לְמֶרְ נָסַעְנ וּ 

ָ שׁם.   ִ גּיעַ לְ ְ בּעָיָיה לְהַ ַ כּז העיר.  לֹא  ְ מּנ וּחָה, יָצָאנ וּ לְמֶרְ אַחֲרֵי הַ

ְ בּכָל העיר. ְ שׁלָטִים  ֵ בּה  יֵ שׁ הַרְ

voyage  טיול   נ   טיולים
vol  טיסה  נ  טיסות

direct   שׁיר וֹת ִ ִ שׁירִים יְ ִ שׁירָה יְ ִ שׁיר יְ יָ
אוטובוס ישיר, רכבת ישירה

aéroport, l'aéroport תּע וּפָה,  נמל ‰תעופה ְ נְמַל 
capitale, la capitale   עיר בירה, עיר ‰בירה

centre ville, le centre ville מרכז עיר, מרכז ‰עיר
repos    מנוחה  נ

problème  בּעָי וֹת ְ ְ בּעָיָיה נ  
panneau     שׁלָטִים ְ ֶ שׁלֶט  ז  

prendre un vol      לָט וּס:  ט.ו.ס, בניין פעל
présent  הווה: טָס טָסָה טָסִים טָס וֹת

ְ תּ, הוא טָס,  ָ תּ, (את) טַסְ ִ תּי,  (אתה) טַסְ passé  עבר: (אני)  טַסְ

ֶ תּן,  ֶ תּם, (אתן) טַסְ היא טָסָה, (אנחנו) טַסְנ וּ, (אתם) טַסְ
הם/הן טָס וּ 

ָ תּט וּסִי, הוא  ָ תּט וּס, (את)  futur  עתיד:(אני)  אָט וּס,  (אתה) 

ָ תּט וּס וּ, הם/הן  ָ תּט וּס, (אנחנו) נָט וּס, (אתם/אתן)  יָט וּס, היא 
יָט וּס וּ



הוא טס לבוסטון הערב. הוא טס אתמול לניו-יורק. הוא 
יטוס מחר לסן פרנסיסקו.

atterrir    לִנְח וֹת:  נ.ח.ת, בניין פעל
נ וֹחֵת  נ וֹחֶתֶת  נ וֹחֲתִים  נ וֹחֲת וֹת

ֶ תּן    ֶ תּם נָחַתְ ְ תּ   נָחַת  נָחֲתָה  נָחַתְנ וּ  נָחַתְ ָ תּ  נָחַתְ ִ תּי  נָחַתְ נָחַתְ
נָחֲת וּ

ִ תּנְחֲת וּ יִנְחֲת וּ ִ תּנְחַת נִנְחַת  ִ תּנְחֲתִי יִנְחַת  ִ תּנְחַת  אֶנְחַת 
המטוס נוחת עכשיו בנמל התעופה אורלי. המטוס נחת לפני 

שעה ברואסי. המטוס ינחת בעוד שעה בנמל התעופה קנדי.

allerלָלֶכֶת:  ה.ל.כ, בניין פעל
ה וֹלֵךְ ה וֹלֶכֶת ה וֹלְכִים ה וֹלְכ וֹת

ֶ תּן    ֶ תּם הָלַכְ ְ תּ   הָלַךְ  הָלְכָה הָלַכְנ וּ  הָלַכְ ָ תּ  הָלַכְ ִ תּי  הָלַכְ הָלַכְ
הָלְכ וּ

ֵ תּלֵךְ (אנחנו)  ֵ תּלְכִי הוא יֵלֵךְ היא  ֵ תּלֵךְ (את)  (אני) אֵלֵךְ (אתה) 
ֵ תּלְכ וּ הם/הן יֵלְכ וּ נֵלֵךְ (אתם/אתן) 

אני עוד מעט הולכת למסעדה. אתמול הלכנו לקולנוע. מחר 
נלך לטייל במרכז העיר.

aller, partir, voyager, rouler     ֹסעַ:  נ.ס.ע, בניין פעל לִנְ
נ וֹסֵעַ  נ וֹסַעַת  נ וֹסְעִים  נ וֹסְע וֹת

ֶ תּן    ֶ תּם נסַעְ ְ תּ   נָסַע  נָסְעָה  נָסַעְנ וּ  נסַעְ ָ תּ  נָסַעְ ִ תּי  נָסַעְ נָסַעְ
נָסְע וּ

ְ סּע וּ ְ סּע וּ יִי ִ תּ ַ סּע ניסע  ִ תּי ַ סּע  ְ סּעִי יִי ִ תּ ַ סּע  ִ תּי ַ סּע  אֶ

נסענו לטיול בארצות הברית. אני לא יכולה לדבר עכשיו 
בטלפון, אני נוסעת עוד מעט לארצות הברית. בשנה הבאה 

ניסע לאוסטרליה.
sortir  לָצֵאת:  י.צ.א, בניין פעל



י וֹצֵא י וֹצֵאת  י וֹצְאִים י וֹצְא וֹת
ֶ תּן   יָצְא וּ ֶ תּם יָצָא ְ תּ יָצָא יָצְאָה יָצָאנ וּ  יָצָא ָ תּ  יָצָא ִ תּי  יָצָא יָצָא

ֵ תּצְא וּ יֵצְא וּ ֵ תּצֵא נֵצֵא  ֵ תּצְאִי יֵצֵא  ֵ תּצֵא  אֵצֵא 

תצא כבר מהשירותים!  תצאי כבר מהמטבח! תצאו כבר 
מהבית!

arriver  גּיעַ:  נ.ג.ע, בניין הפעיל ִ לְהַ
ִ גּיע וֹת ִ גּיעִים מַ ִ גּיעָה  מַ ִ גּיעַ  מַ מַ

ִ גּיע וּ  ֶ תּן הִ ֶ תּם הִַ גּעְ ִ גּיעָה הִַ גּעְנ וּ הִַ גּעְ ִ גּיעַ הִ ְ תּ הִ ָ תּ הִַ גּעְ ִ תּי  הִַ גּעְ הִַ גּעְ
ִ גּיע וּ ִ גּיע וּ יַ ַ תּ ִ גּיעַ  ִ גּיעַ נַ ַ תּ ִ גּיעַ  ִ גּיעִי יַ ַ תּ ִ גּיעַ  ַ תּ ִ גּיעַ  אַ

מתי אתה מגיע לנמל התעופה? אני מגיע בעשר בבוקר. 

מתי אתם מגיעים? נגיע הערב.

אני יוצא עכשיו מהבית ואגיע למרכז העיר בעוד חצי שעה.

ָ שׁמַעְנ וּ מ וּסִיקָה  ִ בּירָה.  ָ שׁתִינ וּ  ֵ בּן חֲמֵ שׁ ק וֹמ וֹת.   ָ פּא בּ  הִַ גּעְנ וּ לְ

lemokhorat    אִירִית מסורתית. נֶהֱנֵינ וּ. הָיָה מַגְנִיב. למחרת

ָ כּךְ  ֹזאת טִירָה מַגְנִיבָה. אַחֵר  ְ בּלִין.  ֶ שׁל ַ דּ ִ טּירָה  ַ בּ ִ בּיַ קּרְנ וּ 
ֶ שׁל  ְ כּנֵסִייה  ַ בּ ִ בּיַ קּרְנ וּ 

ִ בּיַ קּרְנ וּ  ָ כּךְ  ְ כּנֵסִייתִית. אַחֵר  ָ שׁם מ וּסִיקָה  ָ שׁמַעְנ וּ  הָעִיר וְ

ַ פּחַת גינס  ְ שׁ ֶ שׁל מִ ָ שׁם עַל הַהִיסְט וֹרְיָה  ְ בּ מּ וּזֵא וֹן הגינס. לָמַדְנ וּ 

ְ מּפֻרְסֶמֶת. ִ בּירָה הַ ָ שׁתִינ וּ אֶת הַ וְ

ְ בּגנים מְפורְסָמִים  ָ בּא וֹט וֹ בּ וּס לְבֵַ קּר  ְ שׁעָתַיִם  למחרת נָסַעְנ וּ 



ֶ לּה מְא וֹד  ְ בּלִין. לָקַחְנ וּ טיול מְאורְָ גּן. הגנים הָאֵ לְיַד ַ דּ

ָ פּלִים. יֵ שׁ  ֶ שׁא, נְחָלִים, מַ ְ פּרָחִים, ֶ דּ ָ שׁם עֵצִים,  ִ שׁימִים. יֵ שׁ  מַרְ

ְ שׁעָתַיִים  ָ בּא וֹט וֹ בּ וּס  ָ כּךְ נָסַעְנ וּ  ֵ בּית קְבָר וֹת לְחַ יּ וֹת. אַחֵר  ַ גּם 

ְ בּלִין.  (הָל וֹךְ- שעתיים, חֲז וֹר-שעתיים). חֲזָרָה לְדַ

ִ טּירָה  ַ בּ ְ בּע וֹד טִירָה מַגְנִיבָה. אָכַלְנ וּ  למחרת נָסַעְנ וּ לְבֵַ קּר 

ִ כּין.  ְ בּלִי מַזְלֵג  וּבְלִי סַ אֲר וּחַת צהרים, כמו בימי הביניים, 

ָ שׁל וֹ שׁ  ִ טּירָה  ַ בּ ִ לּינ וּ  ִ בּי ִ יּים.  ִ שׁירִים אִירִ ָ שׁמַעְנ וּ  ָ שׁתִינ וּ.  אָכַלְנ וּ וְ

ִ טּירָה, צָרִיךְ לְהַזְמִין מָק וֹם  ַ בּ ֹכל  ְ כּדֵי לֶאֱ ָ שׁע וֹת מַגְנִיב וֹת. 

ָ כּל הטיול  ֹזאת הָיְתָה חוויה מְיוחֶדֶת.  ֹרא שׁ. נֶהֱנֵינ וּ.  מֵ

ִ נּים  לאירלנד הָיָה חווייה. אָס וּר לְפַסְפֵס. נ וֹפִים מַקְסִימִים, ַ גּ

ִ בּים מַגְנִיבִים. ָ פּא מַקְסִימִים, טִיר וֹת מַקְסִימ וֹת, 

super  מגניב  מגניבה  מגניבים  מגניבות

סרט מגניב  חתונה מגניבה  סרטים מגניבים  חתונות 
מגניבות

charmant מקסים  מקסימה  מקסימים  מקסימות

בחור מקסים  בחורה מקסימה  בחורים מקסימים  בחורות 
מקסימות

impressionnant מרשים  מרשימה  מרשימים  מרשימות

ספר מרשים עבודה מרשימה  ספרים מרשימים  עבודות 
מרשימות



célèbre מְפֻרְסָם  מְפֻרְסֶמֶת  מְפֻרְסָמִים  מְפֻרְסָמ וֹת

ֵ תּי כנסת  ָ בּ בית כנסת מפורסם   כנסייה מפורסמת  
מפורסמים  כנסיות מפורסמות

traditionnel מסורתי  מסורתית  מסורתיים מסורתיות

שיר מסורתי  מוזיקה מסורתית  שירים מסורתיים  עבודות 
מסורתיות

spécial, original מְיֻחָד  מְיֻחֶדֶת  מְיֻחָדִים  מְיֻחָד וֹת

נוף מיוחד   עיר מיוחדת  נופים מיוחדים  עָרִים מיוחדות  

organisé מְאֻרְָ גּן  מְאֻרְֶ גּנֶת  מְאֻרְָ גּנִים  מְאֻרְָ גּנ וֹת

טיול מאורגן  יציאה מאורגנת טיולים מאורגנים  יציאות 
מאורגנות 


